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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Hajlandó-e a bökönyi gazdák mellé állni?”

címmel .

Miniszter úr !
Az elmúlt évben Bököny településen élő állattartók kerestek meg, hogy a korább i
hagyományoknak megfelel ően legeltetési tevékenységet végeznének, a Hajdúhadház 08J 1
helyrajzi számú honvédségi lőtéren. Korábban 14 fő állattartó hasznosította, és tartotta karban
a területet, ami 1300 hektár .

Akkor én megkerestem önt, és számomra megnyugtató választ adott azzal, hogy a honvédség
a legeltetéses hasznosítást tartja ideálisnak, ezt támogatja, és keressék meg a Kaszó Zrt-t ,
hogy a részletekrő l egyezzenek meg .

Ezen megnyugtató válasz után kaptam most az ismételt jelzést, hogy több mint 50 éve s
használat után a helyi gazdáknak mégis távozniuk kell a területrő l, mert azt valakik kinézték
maguknak, nem állattartási, hanem vadászati célra .

Kérdezem Miniszter Úr! Hogy van az, hogy az ideiglenesen hazánkban tartózkodó szovje t
csapatok is segítették a helyi gazdákat a legelővel, a Fidesz kormány meg tényleg el akarj a

venni tő lük?

Valóban ennyit ér az ön bíztató szava ?

Valóban tönkre akarnak tenni 14 családot, azért, hogy valaki vadászterületet szerezzen ?

Hajlandó-e a helyi gazdák mellé állni ebben az ügyben ?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt .

Budapest, 2018 . január 26 .
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